

C.V.

Name : HUDA AHMED JAFFAR
Sex : Female
Date of Birth : 6th \June/ 1963
Profession : Architect
Degree : Ph.D. in Housing Policies, 2016
Master Degree in Architecture\ Architecture and Environment 1997\
University of Baghdad \College of Engineering\Department of Architecture.
: B.Sc. Degree in Architectural Engineering 1986 \
University of Baghdad \College of Engineering\Department of Architecture.

Email : hudajafar@yahoo.com

EXPERIENCE:

- Designer\ Idrisi Center for Engineering and Architectural Consultancy\Ministry of Housing and Construction\ Baghdad\1986-2001.
- Designer, researcher, checking and approval of housing projects\State Commission for Housing Ministry of Housing and Construction\ Baghdad\2001- now.
- Part – time lecturer in Architectural Design, Building Construction\3rd & 2nd level \Department of Architecture\College of Engineering\University of Baghdad \1995-2008.

TASKS & POSITIONS:

- Researcher /Housing Policies Section / Directorate of Housing/April 2014- now
- Head of Studies Section / State Commission for Housing/2002-2005, and, Jan. - Oct. 2010
- Head of Design Section / State Commission for Housing/2007-. 2009.
- Focal Point and representative of Ministry of Construction and Housing for Building Capacities of Housing Sector for Iraq Project, Phase II/ in collaboration with UN-HABITAT 2007- 2010.
- Team Leader of Working Groups for setting Housing Policy for Iraq\2008- 2010.
- Head of Technical Committee for Housing \ Project Coordinator for setting Housing Policy for Iraq with UN-HABITAT\2007-2010.
- Member and Reporter of Iraq National Habitat Committee 2013 – now.

QUALIFICATIONS:

- Experienced in Computer Programs (Auto Cad and Office).
- Bi- lingual English – Arabic translator.

LANGUAGES:

- Arabic\ mother tongue\written & spoken.
- English\written & spoken.

السيرة الذاتية

الاسم	هدى احمد جعفر
الجنس	انثى
تاريخ الميلاد	6/حزيران / 1963
الاختصاص	مهندس معماري
التحصيل الدراسي	دك توراہ / سياسات الاسكان ماجستير هندسة معمارية/ عمارة و بيئة/ 1997 - قسم الهندسة المعمارية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد. بكالوريوس هندسة معمارية /1986/- قسم الهندسة المعمارية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد.
البريد الالكتروني	hudajafar @yahoo.com

الخبرة :

- مصمم/ مركز الادريسي للاستشارات الهندسية و المعمارية/ وزارة الاسكان و التعمير/ بغداد /1986-2001.
- مصمم، باحث، تدقيق و تصديق المشاريع السكنية/ الهيئة العامة للاسكان/ وزارة الاعمار و الاسكان / بغداد\2001-2010 .
- محاضرة خارجية في مادتي التصميم المعماري و تركيب المباني/ المرحلة الثالثة و الثانية / قسم الهندسة المعمارية/ كلية الهندسة / جامعة بغداد/ 1995-2008 .

المهام و المناصب:

- باحث / شعبة السياسات الاسكانية / دائرة الاسكان / ابريل 2014 – لغاية الان .
- رئيس شعبة الدراسات/ الهيئة العامة للاسكان/ 200-2005 و يناير- اكتوبر 2010.
- رئيس شعبة التصاميم/ الهيئة العامة للاسكان/ 2007-2009.
- ممثل وزارة الاعمار و الاسكان في مشروع بناء قدرات قطاع الاسكان للعراق / المرحلة الثانية / بالتعاون مع منظمة الامم المتحدة – المستوطنات البشرية / 2007 - 2010.
- مدير فرق العمل لوضع سياسة الاسكان للعراق / 2008 – 2010 .
- رئيس اللجنة الفنية للاسكان و منسق المشروع لوضع سياسة الاسكان للعراق بالتعاون مع منظمة الامم المتحدة- المستوطنات البشرية / 2008 – 2010.
- عضو ومقرر / اللجنة الوطنية للمستوطنات البشرية في العراق 2013 – لغاية الان .

المؤهلات :

- خبرة في(برامج الحاسوب) (Auto Cad and Office)
- مترجم ثنائي اللغة(انكليزي- عربي).

اللغات:

- اللغة العربية (اللغة الام) / محادثة و كتابة.
- اللغة الانكليزية/ محادثة و كتابة.